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Stand van zaken moties 2017  
 

(Voorstel: De onderstaande gearceerde moties als afgehandeld te beschouwen en af te voeren van de lijst) 

 

1) motie 61: Programmabegroting van de GR Werkorganisatie De BUCH (06-02-2017) VVD, H2000, CDA 

2) motie 42: Mediator in sociaal domein (09-05-2016) D66 

 

 

Motie 46 (“aanvullende initiatieven”) is onderscheiden in vijf onderdelen a. t/m e. 

 

Nr. Datum Onderwerp 

Indieners 

motie Stand van zaken 

61 06-02-

2017 

Programmabegroting 

van de GR 

Werkorganisatie De 

BUCH VVD, H2000, 

CDA 

De raad verzoekt het college om ervoor zorg te 

dragen 

* dat het bestuur van de werkorganisatie BUCH actief en 

regelmatig (minimaal 2x per jaar) de gemeenteraden 

over de voortgang van de projecten informeert; 

* dat dit zodanig wordt ingericht dat dit samenvalt met de 

P&C cyclus van de BUCH, dus in combinatie met de 

voortgangsrapportages in april en september; 

* dat het bestuur van de werkorganisatie BUCH de 

mogelijke financiële consequenties voor 2017, 2018 en 

eventuele jaren daarna in beeld brengt, waarbij de 

besluitvorming per jaar afzonderlijk door de 

respectievelijke colleges aan de gemeenteraden dient te 

worden voorgelegd; 

* dat de wijze van informeren en rapporteren zal worden 

afgestemd met de werkgroep financiën in BUCH-

verband. 

 

Het college voert de motie uit en houdt de raad op de hoogte van 

de voortgang. Dit gebeurt conform datgene dat vast is gelegd in 

het raadsvoorstel van 9 mei 2016, waarin de harmonisatie cyclus 

BUCH gemeenten wordt weergegeven. Mochten er tussentijdse 

ontwikkelingen zijn, dan wordt u hierover geïnformeerd via de 

commissie BZ. 
Het college stelt voor: de motie als afgehandeld te beschouwen en 
af te voeren van deze lijst. 

46a 04-07-

16 

Aanvullende 

initiatieven 

CDA, VVD, H2000: 

Deregulering 

Verzoekt het college: bij het opstellen van de begroting 

2017 de volgende zaken uit te werken en aan de raad 

voor te leggen: 

Het verzoek leidt niet tot één plan van aanpak, het college pakt de 
onderdelen als volgt aan: 
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 - een plan van aanpak deregulering, waarin ten minste 

in beschouwing is genomen: het herijken van de APV, 

het uitbreiden van welstandvrij bouwen, de mogelijkheid 

tot het afschaffen hondenbelasting, toeristenbelasting en 

eventueel andere heffingen die daarvoor in aanmerking 

komen; 

 

Tijdens de vergadering van de fractievoorzitters op 27 februari is 
geconstateerd dat er geen verdere behoefte is aan deregulering 
gelet op de besluitvorming van de APV en de hondenbelasting. 
 
De herijkte APV is vastgesteld in de raadsvergadering van 6 
februari2017. 
 

Er is een notitie opgesteld over de mogelijkheden tot uitbreiding 

van welstandsvrij (en welstands-luw) bouwen. Gestreefd wordt om 

in de eerste maanden van 2017 tot een overzicht met prioritering 

te komen van alle werkzaamheden die gerelateerd zijn aan de 

uitbreiding van welstandsvrij bouwen. 

 

De afschaffing van de hondenbelasting zal betrokken worden bij 

het opstellen van de kadernota. Daarbij zal ook gekeken worden 

naar de toeristenbelasting en eventuele andere heffingen. (B&W 

17-01-2017). 

46b 

 

04-07-

16 

Aanvullende 

initiatieven 

CDA, VVD, H2000: 

Veiligheid en 

fietsparkeren in het 

stationsgebied 

Verzoekt het college: bij het opstellen van de begroting 

2017 de volgende zaken uit te werken en aan de raad 

voor te leggen: 

- een plan van aanpak gericht op het verbeteren van de 

veiligheid in het Stationsgebied en verbeterde 

voorzieningen voor fietsparkeren, inclusief de 

mogelijkheden om te komen tot een bewaakte 

fietsenstalling;  

Een memo met de uitgangspunten voor het op te stellen Plan van 

Aanpak lag ter kennisname voor bij de commissie OR van 

november 2016. 

In het tweede kwartaal van 2017 wordt een plan van aanpak van 

de fietsparkeersituatie aangeleverd om tot voldoende capaciteit en 

een verbetering van de ruimtelijke kwaliteit te komen. Dit onder het 

voorbehoud van de medewerking van derden. Hierin wordt een 

optimalisatie van de onbewaakte fietsenstalling onderzocht en ook 

uitbreiding op een drietal plekken. Ook wordt de mogelijkheid voor 

bewaakt parkeren onderzocht. Hierin zal worden samengewerkt 

met Prorail.  

46c 04-07-

16 

Aanvullende 

initiatieven 

CDA, VVD, H2000: 

“Verlichte Stegen” 

Verzoekt het college: bij het opstellen van de begroting 

2017 de volgende zaken uit te werken en aan de raad 

voor te leggen: 

- en plan van aanpak om met een zogenaamd ‘Verlichte 

Stegen beleid’ de huidige inbraakgevoeligheid terug te 

Het plan van aanpak zal primair gericht zijn op de veiligheid. Het 
gebruik van een op zonnecellen werkende buitenlamp kan één 
van de middelen zijn om de veiligheid te verbeteren en zal worden 
meegenomen in het plan van aanpak. 

In november 2016 heeft er een schouw plaatsgevonden. Daarna is 

geïnventariseerd om welke locaties het precies gaat en of dit 
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Nr. Datum Onderwerp 

Indieners 

motie Stand van zaken 

dringen, waarbij via de gemeente in samenwerking met 

een of meer ondernemers (al dan niet tegen 

gereduceerd tarief) inwoners een op zonnecellen 

werkende buitenlamp met bewegingsmelder kunnen 

aanschaffen;  
 

openbaar of privé terrein is. Dit om een goed en meer concreet 

beeld te krijgen van de situatie. Eind februari is er een tweede 

schouw geweest waaruit nieuwe informatie naar voeren is 

gekomen. Op basis van alle informatie wordt een plan van aanpak 

opgesteld en bekeken welke maatregelen passend zijn. De 

verwachting is dat het plan van aanpak in het tweede kwartaal 

gereed is. (B&W 21-03-2017) 

46 d 04-07-

16 

Aanvullende 

initiatieven 

CDA, VVD, H2000: 

“Holle Kiezen” 

Verzoekt het college: bij het opstellen van de begroting 

2017 de volgende zaken uit te werken en aan de raad 

voor te leggen: 

- een plan van aanpak om de zogenaamde 'Holle 

Kiezen' om te zetten in ordentelijke bebouwing, 

waaronder ten minste hoek Kennemerstraatweg-

Stationsweg, voormalige supermarkt Zevenhuizerlaan 

en de voormalige Rabobank;  

Het college heeft een overzicht gemaakt met alle 

werkzaamheden die voor Heiloo gedaan moeten worden en een 

voorstel voor prioritering van deze werkzaamheden.  

Stand van zaken maart 2017:  

Hoek Stationsweg/Kennemerstraatweg : Contacten met de 

eigenaars hebben niets opgeleverd. Onderzocht wordt wie deze 

zaak oppakt en vervolgens zal in samenspraak met de  BUCH 

gebiedsregisseur Heiloo de participatie nader worden bekeken. 

De voormalige supermarkt Zevenhuizerlaan. Deze zaak is 

opgepakt en er zal in samenspraak met de BUCH 

gebiedsregisseur Heiloo een gesprek met de eigenaars en 

krakers worden ingepland. 

Voormalige RABO-bank Kennemerstraatweg 143 (Wegenaar-

locatie): hiervoor is een bouwinitiatief aangevraagd. De hiervoor 

benodigde bestemmingsplanwijziging komt via de geëigende 

weg bij de raad. 

Overige ‘Holle kiezen’: 

Hoek Zevenhuizerlaan/Kennemerstraatweg: de ontwikkelaar 

heeft inmiddels een aangepast plan gemaakt en dat wordt 

besproken met de gemeente. 

Winkelrij Raadhuisweg: hier zijn/worden op korte termijn twee 

winkelpanden weer in gebruik genomen. Vinger aan de pols 

houden. 

Rehoboth en Kennemerstraatweg/Heilooër Tolweg: minder 

prominente locaties. Hier zijn geen ontwikkelingen. 
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(B&W 21-03-2017) 

42 09-05-

16 

Mediator in sociaal 

domein 

D66 

Draagt het college op: 

- een dergelijke mediatorfunctie te realiseren; 

- dit zo veel mogelijk in BUCH-verband uit te werken 

Het integraalbeleidskader voor het sociaal domein is in alle BUCH 

gemeenten vastgesteld. De mediator maakt onderdeel uit van het 

integraal beleid. Tijdens de vergadering van de klankbordgroep 

sociaal domein d.d. 23 november 2016 zijn de gemeenteraden 

geïnformeerd over de werkwijze van de interne mediators, 

onafhankelijkheid en kwaliteit zijn daarbij nadrukkelijk aan de orde 

geweest. Een voorstel om zowel in- als extern bekendheid te 

geven aan de werkwijze van de mediators, zowel de collega’s als 

de inwoners moeten de mediators kunnen vinden, is begin februari 

goedgekeurd in het college en ter kennisname gestuurd aan de 

raad. (B&W 7-02-2017). 

Het college stelt voor: de motie als afgehandeld te beschouwen en 

af te voeren van deze lijst. 

32 02-11-

15 

Volume sociale 

woningen 

Heiloo2000, VVD, 

CDA, PvdA 

 

Verzoekt het college: 

1) om zo spoedig mogelijk te onderzoeken of op korte 

termijn maatregelen moeten worden genomen in de 

vorm van een ‘inhaalslag’ voor de bouw van sociale 

woningen; 

2) afhankelijk van dit onderzoek en de uitkomsten van 

het overleg tussen marktpartijen, woningcorporaties en 

ministeries en de ingeschatte structurele huisvestings- 

en integratiekosten een concreet plan op te stellen 

waarin het aanbod van sociale huurwoningen wordt 

vergroot; 

3) om in afwachting van de definitieve versie van dit plan 

maandelijks aan de cie. O.R. te rapporteren over de 

vorderingen in dezen; 

4) parallel, maar op een langere tijdschaal, plannen te 

ontwikkelen die ‘scheefgroei’ - gedifferentieerd naar de 

verschillende groeperingen - concreet aanpakt. 

 

De uitvoering van deze motie wordt meegenomen bij de verdere 

uitwerking van de nieuwe Woonvisie. Het college streeft ernaar de 

Woonvisie eind tweede kwartaal 2017 aan de raad aan te bieden. 

1) Zowel uit onderzoek t.b.v. de prestatieafspraken als uit het 

woningmarkt onderzoek Heiloo is het aantal benodigde sociale 

huurwoningen berekend. In de Prestatieafspraken is opgenomen 

hoeveel sociale huurwoningen Kennemer Wonen de komende vier 

jaar minimaal gaat realiseren. Daarnaast wordt gewerkt aan het 

versneld bouwen van sociale huurwoningen op locaties van 

Kennemer Wonen.  

2) Dit is opgenomen in de Prestatieafspraken tussen Kennemer 

Wonen en de gemeente Heiloo. 

3) n.v.t. 

4) De uitvoering van dit punt wordt meegenomen bij de verdere 

uitwerking van de nieuwe Woonvisie, waar de scheefgroei in beeld 

wordt gebracht. 

(B&W 21-03-2017) 
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24 24-06-

15 

Kwaliteitsverbetering 

H2000 

Draagt het College, en daarmee het Bestuur van de 

Werkorganisatie BUCH, op: 

1) voor de meting van kwaliteitsverbetering gebruik te 

maken van de instrumenten die beschikbaar zijn, zoals – 

maar niet beperkt tot – de website 

www.waarstaatjegemeente.nl; 

2) samen met een gremium uit de vier Gemeenteraden 

de KPI’s vast te stellen en de kwaliteitsverbetering te 

monitoren; 

3) als uitgangspunt te nemen dat in 2017 de kwaliteit 

van de thans best presterende BUCH-gemeente per 

item de norm moet zijn voor de overige drie gemeenten 

en daarmee voor de fusieorganisatie; 

4) hiervan alleen af te wijken indien de Raad voor 

specifieke KPI’s heeft besloten tot een aanpassing van 

het ambitieniveau; - de Raad de gevraagde informatie 

periodiek (minimaal 1x per jaar) in de vorm van een 

overzichtelijk rapport aan te bieden, te beginnen met het 

zo spoedig mogelijk laten plaatsvinden van de 0-meting. 

In 2016 zijn er diverse metingen uitgevoerd, waaronder de 

nulmeting op waarstaatjegemeente.nl met een Burgerpeiling en 

een Ondernemerspeiling. (B&W 21-03-2017) 

De uitkomsten en de aanbevelingen zijn verwerkt in een 

Programma Dienstverlening waar we in 2017 mee zijn gestart. Het 

Programma Dienstverlening gaat uit van high touch / high tech. De 

begeleidingsgroep van de raden heeft daartoe een vijftal thema’s 

benoemd die prominent naar voren komen in de rapportages: 

- 24/7; bereikbaarheid en beschikbaarheid van de gemeentelijke 

dienstverlening; het bepalen van onze kwaliteitsnormen  

- Participatie/ Samenspel; hoe betrekken de vier gemeenten (en 

de werkorganisatie BUCH) inwoners en ondernemers bij het 

maken van plannen en beleid; hoe faciliteren we initiatieven vanuit 

de inwoners en ondernemers 

- Beleidsarm; deregulering, hoe maken we als gemeenten minder 

beleid van achter het bureau en gaan we meer naar onze 

inwoners en ondernemers; 

- Ondernemers; hoe verbeteren we de relatie tussen ondernemers 

en de gemeente; 

- Houding en gedrag (o.a. Hostmanship, mediation etc); hoe 

kunnen we als professionele dienstverlenende organisatie onze 

inwoners en ondernemers aangenaam verrassen  

Het Programma Dienstverlening bevat onder andere acties op 

deze thema’s die bijdragen aan onze ambitie om tot de beste 

dienstverlenende gemeenten van Nederland te behoren.  

Stand van zaken 13-03-2017: 

In de klankbordgroep bijeenkomst van 24 mei 2017 staat de 

voortgang van het Programma Dienstverlening op de agenda. Er 

wordt gewerkt aan een kwaliteitshandvest voor onze producten en 

diensten. 

In 2019 wordt een zogenaamde 1-meting gehouden. Deze is 

gericht op de dienstverlening zoals die door de inwoners en 
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ondernemers wordt ervaren en daarbij worden de uitkomsten van 

de reeds gehouden 0-meting als ijkpunt gehanteerd. 

Het college beschouwt de motie hiermee als afgehandeld. (B&W 

21-03-2017) 

13 06-10-

14 

Railscherm langs het 

spoor 

VVD,H2000,D66,CDA 

1) Verzoekt het college met betrekking tot de uitwerking 

eerst in overleg te gaan met Prorail om na te gaan óf en 

onder welke randvoorwaarden individueel maatwerk te 

leveren is, rekening houdend met de juridische borging 

nu en in de toekomst. O.a. moet nagegaan worden of 

het juridisch mogelijk is dat bewoners die afstand willen 

doen van een geluidsscherm bijvoorbeeld een 

afstandsverklaring kunnen tekenen, die ook bij volgende 

bewoners van het betreffende pand geldig blijft.  

2) Verzoekt het college bij het onderzoek naar mogelijk 

maatwerk, genoemd bij punt 1, de bewoners direct te 

betrekken. 

Verzoekt het college om de raad, via de raadscommissie 

Openbare Ruimte, te informeren over de resultaten van 

het overleg en onderzoek, zoals genoemd onder 1 en 2 

ProRail heeft in opdracht van de gemeente Heiloo een Plan van 

Aanpak gemaakt. In maart 2016 heeft het college het Plan van 

aanpak van ProRail goedgekeurd. ProRail heeft vervolgens 

opdracht gekregen tot het uitvoeren van de planstudie, waarbij 

onderzocht wordt of de maatregelen haalbaar zijn. Op 12 april zijn 

tijdens een inloopavond aanwonenden geïnformeerd over 

voorgenomen maatregelen. 

Een individuele afstandsverklaring voor geluidschermen is niet 

mogelijk. Het college beslist, binnen de mogelijkheden van de wet, 

of er een scherm komt. Een scherm is het meest doelmatig en 

biedt ook geluidsvermindering voor de woonomgeving.  

ProRail werkt aan de planstudie en werkt het 

saneringsprogramma verder uit. De verwachting was dat eind 

2016 bekend zou zijn waar de schermen precies komen en hoe 

hoog deze zijn. Er was echter stagnatie bij ProRail, waardoor dit is 

doorgeschoven naar begin 2017. 

Aanwonenden worden betrokken bij de keuze over de 

schermvarianten. Het college zal met de uiteindelijke keuze voor 

het type scherm met begroeiing en de te nemen maatregelen 

(raildempers, scherm of gevelmaatregelen) rekening houden met 

de mening van de aanwonenden. Het college zal alle belangen 

afwegen alvorens te besluiten over de te nemen maatregelen. In 

april / mei zullen bijeenkomsten voor aanwonenden worden 

georganiseerd. Kort daarna kan het college het saneringsplan 

vaststellen. 

.(B&W 21-03-2017) 

 


